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Dnevni red:

1. Disciplina u Klubu

2. Razno

Prisutni članovi BO KKZ

M. Stanojkovič
D. Okovič
B. Bubenik
A. Hundić

V. Cvetko

B. Labaš
J. Višoševič

Z. Mihaljević

M. Kodak

S. Wemer

I. Hripko

T, Ivančič

V. Petek

Prisutni članovi autorske sekcije:

Darko Erjavec

Mladen Petričič

Veljko Banek

Branko Greški
Darko Kiš
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Marko Nenadović

Dragoljub Petković

1 . DISCIPLINA U KLUBU

Na posljednjem Upravnom odboru je zaključeno da će se šank 

zatvoriti ako dođe do nereda. Pošto je Cvetko istukao 

Petričića, šank se zatvara. Bubenik je osudio takvo ponašanje 

članova, dodavši da trebamo platiti domara koji će se brinuti 

za klub.

Ad. 1 Jednoglasno je zaključeno da se šank zatvori i da se 

plati domar koji će se brinuti za Klub.

Ad. 2 Treba napraviti lo ključeva od donje prostorije. 
Ključeve imaju Bubenik, Cvetko, Gonzi, Stanojković, 

a dati će se:Mihaljeviću, Hodaku, Hundiću, B. Labaš 

i domaru.

Ad. 3 Domar će biti u Klubu ponedjeljkom, srijedom i 

četvrtkom od 42 19 do 23 h,a plaća je s čišćenjem 

2ooon. d. mjesečno.

Ad. 4 B. Labaš i B. Greški javili su se za domare, a UO 

se složio s time.

2 .RAZNO

—nabava filma

—kopiranje filma "Od o do 2"

—splitski sabor

—autorska sekcija

—US IZ

—Jarun

—Beograd
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Ad.5 Jednoglasno je odobrena nabavka 3o rola S8 tonskog filma.

Ad.6 Jednoglasno se odobrava kopiranje filma ”0d o do 2", u 

iznosu od 1686, 6o n. d.

Anđelo Hundić je iznio nekorektan postupak komisije za pregled 

filmova, jer su svi članovi pokupili samo kopije svojih filmova, 

a Pavima ih nije predao u filmoteku.

Bubenik nas je obavijestio da je hadnički savjet televizije na 

sastanku 24. 1. 1979. odobrio KKZ besplatno 2 5oo m crno-bijele 

filmske trake, kao i besplatno razvijanje.

Nebojša Pajkić iz Beograda poslao nam je dopis kojim nas 

poziva na tri retrospektivne projekcije naših filmava i po 

našem izboru.Beograđani plaćaju putne troškove i za nekoliko 

autora.

Ad.7 UO KKZ odobrava tu akciju i izabrao je komisiju u sastavu: 

M. Kodak, Z. Mihaljević, T. Ivančić, B. Bubenik, koja će 

izabrati filmove za taj program.

Ad.8 U inventurnu komisiju jednoglasno se izabiru:M.Stanojković, 

A. Hundić i V. Gvetko.

Tečajcima iz Centra za kulturu i umjetnost predavali suBubenik, 

Cvetko i Hripko.Tečaj je dobro krenuo, ali se na kraju sveo na 

troje ljudi.Hripko i Cvetko su se odrekli honorara.

Ad.9 Jednoglasno je odlučeno da se B. Bubeniku isplati

75on.d. za održavanje tečaja.
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Ad. lo.Jednoglasno je prihvaćeno da se T. Ivančić da 4 lo 

rola 38 filma.

Ad. 11.Blagajnica Silvija Werner je zatražila povišicu na

1 5oo n. d. mjesečno , što je UO KKZ jednoglasno 

prihvatio .

Ad. 12.Jednoglasan je Zaključak UO da je dnevnica 45o n. d.

Ad. 13.Jednoglasno je odlučeno da na 3. sabor alternativnog

eksperimentalnog filma u Splitu, koji će se održati od 27. 

do 31. ožujka pošalje D. Pavuna, a isplatiti će mu se 

3 dnevnice i putni troškovi.

Ad. 14.V. Cvetko se delegira u organizacioni odbori Ništa nas

ne smije iznenaditi”.Sutra će na sastanku projicirati 

film o Jarunu

USIZ kulture grada odobrio je 17oooo n. d. za amatersku 

televiziju, a zainteresiranost za rad kino i foto kluba je 

porasla. Z. Mihaljević je dodao da će od ponedjeljka početi s 

radom i video-sekcija.Kolege iz radio kluba voljni su raditi na 

odašiljaču.

Ka zahtjev članova Autorske sekcije pročitano je pismo UO(Prilog 

br. 1).Kodak je iznio plan da do 1. maja članovi autorske sekcije 

snime lo kratkih filmova.Četiri filma su već snimljena, od kojih 

su dva ozvučena, a dva u fazi montaže.

utorima je problem dosta loša tehnika, npr. montažni stolovi, 
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ili je uopće nema.Cvetko je iznio da je problem i u tome 

što članovi dugo drže tehniku kod sebe, a mnogi ne znaju 

osnovne stvari rukovođenja njome. Petek je predložio 

šapirografirane zahtjevniee za vraćanje tehnike.

Rasvjeta nam je vrlo loša, gotovo nikakva.Reflektori-poklon 

televizije, nemaju žarulja, nemogu se kupiti,pa suBanek i 

Petričić obećali napraviti predračun za promjenu grla.

Nužan nam je i mali baterijski magnetofon.Banek je od kolega 

iz radio-kluba saznao dabi nam mogli napraviti miksetu.

Ad. 15Hadaku se odobrava looo n. d. zapotrebe autorske

sekcije (kolaž, letroset, papiri).

Ad. 16 Cvetko i Banek su zaduženi za tehniku.

Jedan červrtak će se održati Šampionat Kluba.

Zapisničar:

Biserka Labaš

Predsjednik:

Branko Bubenik


